
 

ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DE PERSONES MAJORS 

26/05/2021 

 

Lloc: Centre de Congressos 

Hora d’inici: 11.30 h 

Hora d’acabament: 13.30 h 

 

Assisteixen a la reunió: 

 

Comença la reunió puntualment, amb la intervenció de Purificación Vives, que es disculpa 

perquè en breu marxarà, ja que té una reunió amb l’alcalde per a preparar el Debat de l’Estat 

del Municipi. Abans de marxar, dedica unes paraules d’agraïment a tots els majors, per la seua 

fortalesa durant aquest període de pandèmia, i fa una menció especial a les víctimes de la 

COVID-19 i a Tomás Mora, anterior membre del Consell, mort recentment i a qui recordarem 

amb estima. 

Reprenent el tema del Debat de l’Estat del Municipi, se’ls recorda la importància de la seua 

participació en aquest i se’ls trasllada que serà, com sempre, el president honorífic del Consell  

qui els represente, en aquest cas Joaquín López. 

Joaquín demana que les propostes, suggeriments i/o necessitats que tinguen li les facen arribar 

al correu electrònic que els facilitarà la Regidoria, però recorda que tot ha d’estar centrat en 

temes de Polítiques de Majors. 

A continuació, es presenta oficialment Cayetano González-Espresati com a nou tècnic de la 

Regidoria de Polítiques de Majors, que moderarà, a partir d’ara, el Consell. 

ORDRE DEL DIA. - 

1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR, SI ESCAU 

Com amb anterioritat s’ha facilitat esborrany de l’acta de la sessió anterior i els assistents han 

tingut oportunitat de llegir-la, es pregunta per part de la Secretaria del Consell si existeix alguna 

modificació o puntualització a fer sobre aquesta. Com que no hi ha cap puntualització, queda 

aprovada per unanimitat. 

2.- INFORMACIÓ MUNICIPAL 

Cayetano anuncia Antonio Martínez, gerent de PIMESA, que presenta el projecte d’edifici social, 

un nou model que aposta per fomentar la convivència dels veïns en els espais comuns. Aquest 

projecte sorgeix per la necessitat de promoure el teixit social, per a recuperar valors d’abans, on 

“tots cuidàvem de tots” i intentar que ningú se senta sol/a. 



La presentació del projecte es realitza amb “l’ajuda” d’un PowerPoint, amb el qual ens va 

mostrant, amb cada imatge, totes les parts de l’edifici; com s’ha pensat en cada detall, perquè 

l’edifici siga 100% accessible i totalment aprofitable, on cada racó té una utilitat que millore la 

qualitat de vida dels que hi habiten i, sobretot, com s’ha dit abans, que afavorisca les relacions 

veïnals, ajudant a prevenir l’aïllament que pateixen moltes persones que viuen una soledat no 

desitjada i que actualment aquestes situacions es veuen més acusades per la pandèmia. Aquest 

edifici serà el primer a Elx amb aquestes característiques, facilitarà les relacions amb els veïns i 

veïnes i ens ajuden a crear aquesta xarxa comunitària que s’havia anat perdent amb els anys i 

hem de recuperar. Després de l’explicació, es dona pas a precs i suggeriments. 

3.- PRECS I SUGGERIMENTS 

S’adverteix en primer moment, per part de Cayetano, que per favor les intervencions siguen 

curtes, perquè totes les persones interessades hi puguen intervenir, i que aquestes 

intervencions es cenyisquen a temes de majors. Cayetano demana reiteradament respecte i 

educació per a tots els assistents. 

PRIMERA INTERVENCIÓ 

Respecte a la presentació del nou Projecte d’Habitatge de PIMESA, manifesten que els pareix 

molt bé i molt bonic, però pregunten que si no seria millor i més econòmic donar ajudes perquè 

s’adapten els edificis existents perquè la gent puga romandre a les seues llars i amb els seus 

veïns de sempre. 

Antonio Martínez, tècnic de PIMESA, li respon que una cosa no lleva l’altra, que les ajudes per a 

rehabilitar o adaptar els habitatges són necessàries, que açò tracta no de substituir, sinó 

d’aportar i sumar accions. 

SEGONA INTERVENCIÓ 

El president de l’associació Filet de Fora i Portes Encarnades reclama un local per a la seua 

associació, al·legant que fa anys li cediren un espai municipal i, de sobte, els tiraren.  

Cayetano respon que quedarà reflectida en acta la seua intervenció i que passen a la següent. 

TERCERA INTERVENCIÓ 

Demanen estar més informats i presents en la presa de decisions, propostes, etc. En temes que 

afecten les persones majors més directament, ja que al·leguen assabentar-se de certes mesures 

per la premsa. 

Cayetano contesta que queda reflectida en l’acta la seua petició. 

QUARTA INTERVENCIÓ 

Pregunten sobre la legalitat de l’establiment de terrasses de bars i restaurants, en terrasses 

públiques i sobre l’horari de tancament d’aquestes. 

Tano respon que existeix un reglament per a les terrasses i que, en l’actualitat, l’horari és reduït 

i el tancament està establit a les 00.30 h per la reducció de mobilitat nocturna per la COVID19. 



CINQUENA INTERVENCIÓ 

Reivindiquen la importància de preguntar-los com a usuaris de polítiques de majors què els 

interessa abans de prendre mesures, ja que pensa que es fan coses per a majors però sense els 

majors. 

Tano li dona la raó, agraeix la seua intervenció i comenta que queda reflectida en l’acta la seua 

proposta. 

SISENA INTERVENCIÓ 

Posen en manifest la necessitat de més tallers i cursos per part de l’Ajuntament per a lluitar 

contra la Bretxa Digital. 

Tano respon que, efectivament, la bretxa digital és un problema i que, des de la Regidoria de 

Participació Ciutadana, s’estan duent a terme cursos per a treballar aquest tema amb les 

associacions. La Regidoria els farà arribar la informació per WhatsApp, per si algú estiguera 

interessat/ada. 

 

 

 

 

Tano acomiada la reunió i agraeix a tots i a totes la seua assistència. 

 

Es tanca la sessió a les 13.30 hores. 


